

Title (en)
WASHING BASKET FOR DISHWASHERS

Title (de)
SPÜLKORB FÜR SPÜLMASCHINEN

Title (fr)
PANIER POUR LAVES-VAISSELLES

Publication
EP 3747339 A1 20201209 (DE)

Application
EP 20173388 A 20200507

Priority
AT 2112019 A 20190603

Abstract (en)
[origin: US2020375431A1] A dish rack (1) for dishwashers (2), the dish rack (1) having a grid-shaped rack base (4), which is formed from base webs (3), and side walls (5), the side walls (5) together with the rack base (4) surrounding a rack interior space (6) of the dish rack (1), and the rack base (4) and/or the side walls (5) having standing surfaces (8) on an underside (7) of the dish rack (1). These standing surfaces end in a standing plane (9) of the dish rack (1), and the base webs (3) have angled web regions (10) which, as seen in a sectional plane (11) orthogonal to the standing plane (9), are arranged at least in regions at an acute angle (12) to the standing plane (9).

Abstract (de)
Spülkorb (1) für Spülmaschinen (2), wobei der Spülkorb (1) einen gitterförmigen, aus Bodenstegen (3) gebildeten Korbgrund (4) und Seitenwände (5) aufweist und die Seitenwände (5) mit dem Korbgrund (4) zusammen einen Korbinnenraum (6) des Spülkorbs (1) umgeben und der Korbgrund (4) und/oder die Seitenwände (5) auf einer Unterseite (7) des Spülkorbs (1) Aufstandsflächen (8) aufweisen, welche in einer Aufstandsebene (9) des Spülkorbs (1) enden, wobei die Bodenstege (3) abgewinkelte Stegbereiche (10) aufweisen, welche, in einer zur Aufstandsebene (9) orthogonalen Schnittebene (11) gesehen, zumindest bereichsweise in einem spitzen Winkel (12) zur Aufstandsebene (9) angeordnet sind.

IPC 8 full level
A47L 15/50 (2006.01)

CPC (source: AT EP US)
A47L 15/22 (2013.01 - US); **A47L 15/50** (2013.01 - US); **A47L 15/501** (2013.01 - AT EP)

Citation (applicant)
EP 1287780 B1 20081029 - FRIES PLANUNG & MARKETING [AT]

Citation (search report)

- [XY] CN 109303538 A 20190205 - QINGDAO HAIER DISHWASHER CO
- [XY] DE 102016208112 A1 20171116 - BSH HAUSGERÄTE GMBH [DE]
- [Y] JP H02305538 A 19901219 - SANYO ELECTRIC CO
- [A] GB 1101494 A 19680131 - SOL KESILMAN, et al
- [A] US 3009579 A 19611121 - ETTLINGER JR RALPH
- [A] DE 19820979 A1 19991118 - AEG HAUSGERÄTE GMBH [DE]
- [A] US 3451557 A 19690624 - STODDARD EDGAR S

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3747339 A1 20201209; AT 522471 A4 20201115; AT 522471 B1 20201115; US 2020375431 A1 20201203

DOCDB simple family (application)
EP 20173388 A 20200507; AT 2112019 A 20190603; US 202016891275 A 20200603